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z obrad sesji Rady Gminy odbyĘch w dniu 28 listopada 2011 roku w lokalu

Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz.10.00 zakończono o godz,17,00,

Lista obecności radnych w zńączeniu do protokohu,

W sesji ponadto udzińwzięli:
l.Pan Przemysław Łysak - Wójt Gminy
ż.PanPaweł Marwicki - V/icewojt Gminy
oraz kierowni.f ..t rutów i jednostek org*rru"yjnych, sołtysi araz de|egaqa

mieszkńców Krajna Parcęle.

v projekt porządku obrad sesji:

Krajno

i.,jin*aenie miej scowe go planu zagospodarowania przestrzenne go m, Krajno

Parcele.
6.Podjecie uchwał w następujących sprawach:

ll zmianw bu&żecie gminy na2011 rok,

2/ określęoiu ,.rry zyia stanowiącej podŚtu*ę do naliczenia Podatku rolnego na20l2

rok,
3/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok,

4/ określenia wysokości stawek podatku od środkow transportołyych nażal} rok,

5/ określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji PodatkowYch,

6l vlydzierżawięnianieruchomości położonej w m, Górno,

7|l Wdzięrżawienia nieruchomości połozonej w m.. Cedzyna,

8l wyrńenie zgody na umorzenie nalezności pienięnrej

9l rocmego nog.*u wspołpracy Gminy Gorno z organlzacjami pozarządowymi

oraz podńotarni o działainości pozytku pńlicanego na żalż ,
Ial zmiany do uchwały Nr Iv l2bl1 f nuov Gminy w sprawi e zatvłierdzeńa

Gminne go Pro gramu Ronriąiywania Problemów Alkohololvych,

7.Inforrnacja Wojta z dziaŁa\ności w okresie międzysesyjnym,

8.Interpelacje, wolne wnioski.
9.Odpowi edzi na interpelacje,
Ia. Zatt*nięcie obrad sesji.
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Przebieg obrad sesji:

Ad.l. Dwunastąsesję Rady Gminy otworzył i przewodntczył obradom panGrzegorz

Śńuu przewodni cr;ay RÓ Gminy, ktory stwierdził , że w sesji bierzę udział

15 radnych _ Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał,

Ad.z.Do projektu porządku obrad sesji pan wojt_zgłosił wnioski o wprowadzenie

pńt r * *pru*i. ioJię.* uchwały w sprawie odwołania Skarbnika GminY w

związkuzrazpoczęciem działahoŚci gospodarcze4 jako pkt 4 i podjecie uchwały w

sprawie powołania Skarbnika Gminyi*Ó ptt 5 do projektu porządku obrad sesji.

Rada Gminy w głosowaniu 1 s za jediogłośnie zańerdziła dodatkowe PuŃtY do

porządku obrad.
'ćułoje porządku obrad sesji Radni przylęli 15 głosamiza ljednogłośnie/,

Ad.3. Protokoł z poprzedniej sesji Rada Gminy przyjęła 15 głosami,

Ad,4. Pan Wojt Gminy poinformował Radę, że w związku ze złożonym

oświadczeniem i-u'r^iąHalinę Cedzyńśką skarbnika Gminy a rozpoczęciu 
.

prowadzenia ozńahos"i gi.podarc"ej, nie może pełnić frrnkcji skarbnika Gminy, w

nviąrku z czymna najbliższej sesji musi być odwoŁana, , ___:_

Pan Jan Sikora stwierdził , żę choizi o sprawy finansow e ztym rwiązane, jakie str|Ę

poniesie gmina z odwołarriem, jako skarbnikpewnie dostała podwyżkę, dwa miesiące

temu była powołu*, przy powół*iu nie była na sesji, terazbędzie odprawa, jest to

na"iągani. bodz.t,, u to sił *vłącza światło, jaka to oszczędność,

pan przewoarric"icy Rady Gminy nadmienił, żę_nie ma żadnych skutkow

finansowy ńmriŁanvch"z odwoiarriem, miała dużo mniejsze uposażenie od

poprzedniego skarbnika, nie ma zadnyciodpraw, sytuacja jest wyjątkowa i musi byc

odwołana w trybie nagĘm,
pan Wojt stwierdził, ze fakĘcznie przy poyołaniy nie uczestniczYław sesji' ale bYła

obecna wIJrzędzte i możra ja było popiosie i,zadawaćpytania, w zvviry}<łlz

odwołaniem nie ma żadnych stralfirrunro*y.t, jeśli chodzi o wYłączanie Światła

inne gminy w większym zakresie to czynią,
projekt.rclrwały w spia*ie odwołaniu śk*bnika Gminy przedstawił pan Grzegaru

Skiba - przęwodniczący Rady Gminy,

Rada Gminy * głoro*aniu 1-3 za i ż'wstrzymujących podjęła 1lg/w uchwałę,

I]chwała Nr XII/8ó lżOn w załączenlu,

Ad.S.Pan Wójt stwierdził , że wtym momencie nie mamy skarbnika ,w rv,ltązku z tym
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pan Marian Grzegolec Sołrys z Gorna zapytŃ ile pani lat pracuje w UG i jaki jest

budzet gminy Nowa Słupia.
pani Marzanna Jop stwiórdzl\a, że nię zamięrzarozpoczynać żadnej działalnoŚci, w

samorządzie gminnym pracuje od 1995 roku, skarbnikiem jest od 2004 roku,

obowiązki wykonywała sumiennie, budżet gminy Nowa Słupia jest zblizonY do

budżętu gminy Górno, a zprzjczyn osobisĘch ńożyłarezygnację ze skarbnika,

została już odwołana na sesji.
projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy przedstawił Pan Grzegorz

Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za /jednogłośnie/ podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr XIV87l20I1w zńączentl.

Ad.6 pan Jerzy Kaczmarczyk insp. ds. budownictwa poinformował Radę, ze Projekt
planu ,ugo*poóarowania miejscowości Krajno Drugie został sporządzony na

poastu*i. studium uchwalonego w 2007 roku, w planie zostały zaProjektowanę nowe

i.r.ny budowlane, tereny pod usługi turysĘczne,lakrowniez drogi w tym jedna

gminna 1KKD3 i drogi wównętrzne. Plan ten był 3- krotnie wykładany do Publicznej
wiadomości, w wyniku tych wyło żeń zostŃy zgłoszone 4 uwagi, które ze względów

formalnych nie zostały uwzględnione /brak zapisów w studiuml,
projekt uchwały w spiawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przóstrzennego-Gminy Gorno miejscowości Krajno Drugie przedstawił Pan Grzegorz

Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 zaljednogłośnie/ podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr XIV88 nall w załączeniu.

Ad.7.Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Krajno

Parcelę _ pan przewodni 
"rąiy 

ńady Gminy poinformował, żena sesję przybyła

delegacja mieszkńcow Krajna Parceli z uwagami do tego planu,

pan }erzy kaczmarczyk nadmienił, że planten był 4_ krotnie wykładany do

publiczĘ wiadomośói, zgłoszonych zostało 46 uwag ztego 33 uwagi

nieu*zględoion., zainteńowanii mieszkńców tym planem było bardza duze.

Vties*ancy obecni na sesji m,in. pan Grzegorczyk,pani Jagug, p?, Stępnik nie

wyrużajązgody na tworzęnie nowych drog wewnętrznych na swoich działkach jak

rownieł nie wyraz ajązgody na przeks ńŃcęnje terenów przy obecnym sklepie tzw

trójkąt na tereny typowo usługowe.
Mieszkń.y ,ńauii uwagi oó t ittu lat, nie otrzymywali żadttych odPowiedzi na

piśmie.
ban Grzegorz Skiba wnosi o zmniejszęnię terenów usługowych /trojkąt/, jak rownieŻ

wykreślenie planowanej tam drogi ze względu na to, ze jest tamrozlewisko wód, a

obok istnieje jaż zabudowa jednoradzinna.
pani dyret ioiui na pĄektowego poinformowała, że plany byĘ do uchwalenia od

kilku lat, do tęręnów uudo*larr}"ń *.rr"ą byó zaplanowane drogi dojazdowe zgodnie

z ustawą o drogach publiczny.ń j* rownieź zgodnie zrozporządzeniem o szerokości



§ch drog, nie uwzględnienie drog jest jednoznalzne zodrzuceniem planu przęz

woj.*oói. Zmiatly zgłaszane przezpństwa do planu muszą być najpierw ujęte w

studium.
pan Wojt stwięrdził , żeptzez8 lat robienia planow zdeaktualizowńy się PodkładY

geodeąine, ale woji taki plan przedkłada Radzie, do niego osobiście nikt nie składał

i*ug, pńnv byĘ dwukroinie wykładane na zębraniach wiejsklch, zgodnie z

pro.*.a*ąiat ipioj.kt planu *,rii ńoĘćna sesję, on juz nie miał zadnych

mozliwości p.aŃ.h naniesierlla zmian NadmienlŁ, żę w tym samym czasie

sąsiednie gminy już dawno uchwaliĘ plany,
pani dyrektor stwierdztła,ze uwagi uvłv st<ładane do wojta, zgodnie z ustawą z2ja3

roku piu*o budowlane - nie *a obo*iąrku udzielania indywidualnYch odPowiedzi

dla zainteresowanych, wszystkie informacje n,t, planow sąogłaszane w formię

obwieszczeń publikoruoyóh w prasie, stronie internetowej, tablicach ogłoszeń,

pani radna Marzena Jamrożek stwierdziła, ze dopiero teraz ludzie mająwgląd do

planow, wcześniej tego nie było, mieszkańcy o niczym nie byli informowani, tęrazw

imieniu mieszkńców wnosi o uwzględnienie zgłoszonychprzeznich uwag do planu

_ likwidacja planowanej drogiprzy terenie zalewowym i terenow usługowych,
pan Wojt stwierdził , że dabrze, że dziśmieszkńcy sąprzy wyłoŻeniu Planu i mogą

składać s\^ie uwagiprzy planie , darzymy się szacunkiem wzajemnie, pan

przewodn icząey Óuj. ńoZliwość wlpowiedzenia *e * tym temacie_wszystkim

zainteresowanym ierwrg|ę_du na iimeldowanie, kiedyś nie wolno było się

wypowiadać osobom nie źameldowanym w gminie lpodał swoj pr.zykład, nie

ujri.lorro mu głosu na sesji/. Bvły przewodniczący prowadził sesje przez 8 lat, jako

przewodnicząóy mogł zasugerować by plany uchwalić,
'pan 

radny Jan Śikori stwieidz ł., żę.r*ugl i odwołania do planu były składane do

wójta, pńcedura byłazacha\i/ana, dziwne, żepaniradna Jamrożek wcześniej nie

widziŃatych terenow, sołtys pan Jamrożek teŻbardzo nie interesował się, często nie

bywał na śesjach, on nie zagłósuje nad takim planem skoro mieszkńcy nie chcą

nikogo nie cńce na siłę uszczęśliwiać. odnośnie wypowiedzi wojt1 to nie ma on

ustatiy o planowaniu przestrzennym _ Rada Gminy nie ma P|awa i nie może

wcześniejingerować w plany, uwagi bo to wó:J wvkonuje całąprocedurę, tak samo

s* rwvłącńiem świaił u, ńśRada jest władna uchwalić, bą*ź nie,

pao cr"egorz Skiba stwierdz 1ł, żęplany Rada mogła uchwalić już w 2007 roku,

Następnie zgłosił wnioski do planu miejscowości krajno parcele: 
_

1: Zmianaprzea|aczenia tereno*,riłogowych 3.U1, 8.U.1 i 31J.Zorazterenów

planowanej drogi 1.KDD.4 po dokonaniu zmiany studium w tym zakresie,,

2. Likwidacju a.oń wewnętrznej Z.KDW.1, oraz odciŃa drogi 1.KDD,3 od drogi

wojewodzkiej I,KDG.1 do drogi 12,KDD,3

Przedstaw 1ł takZewniosęk zbiorowy ńieszlcańcow doty cząay w/w terenow /wniosek

w załączeniul.
parr radny Andrzej Łakomiec równiez składa wniosęk w imieniu mieszkańców

: n^^-1
Beczkowa o wydzielenie terenów budowlanych przy drodze powiatowej Bęczko

/
Krajno i drodze gminnej po obu stronach,



pan wojt nadmienił, ze wniosek p. Łakomca jest słuszny, ale nie ma narazię uwag od

mieszkańców w §m temacie.
Pan Łakomiec wycofał swój wniosek.
Rada Gminy * głouo*aniu 1 5 ptzyj$awnioski do planu zagospodarowania m,

Krajno parcele igłoszone przęzpurru Grzegorua Skibę przewodniczącego Rady

Gminy.

Ad.7. 1l .Zmiany w budzecie gminy na 2001 rok przedstawił pan Artur Biskup

zastępca skarbnika Gminy, ktory nadmienił , że w mviąrku z otrrymaną dotacją w

kwocie 50.000 ń naoświatę i óotacjącelowąna ŚwiadcZęIlarodzinne 61.676 zł dla

GopS mviększasię dochoav l wvaaiń buclżetowe o kwotę 109.036 zł- JeŚli chodzi o

przeniesierriu to kwota 35.3ł1 zł w pięciu działach. W nł,iąpku ze zmianami w

buóżecie aktualizuje się załącznkinr 4 i 5 do uchwały buóźetowej,
projekt uchwały wsprawi ę Źmianw budżecie gminy na2a11 rok przedstawił pan

Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

I]chwała Nr XIV89l20ll w zńączentu,

2lPanPawęł Marwicki wicewojt Gminy poinformował Radę, że do naliczania

podatku rolnego na2012rok musi być ustalona cęna skupul qżyta, średnią cenę

ustala prezes GUS za III kw danego roku i na rok Ż0I2 cena skuPu 1 qzryra

ogłoszona w komunikacie przezcus to kwota 7 4,18 zł. Rada Gminy jest władna do

obniżania tej ceny. W roku_b ieĄcymcena GUS to kwota 37 zł za I qżyta, Rada

Gminy obniŹyła Óo 35 zł. Na pori.ar.rriu trzech stałych komisji radni w głosowaniu

Ia za'l2 głosach przeciw 
"upioponowali 

stawkę 37 zł za1 Żlrtalwzrost o 5'4 ońl.

projekt teJ uchwaiy zostałpo.rłurry do Swiętokrzyskiej lzby Rolniczej i został

pozytywnie zaopintowany.
b*.Ńłuaysław Kow alczyk- przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno

Gospodar częgoi Budźetu stwierdził, ze fakt} czniena posiedzeniu wspólnym komisji

* gŁo*o*aniu tO zai}przeciw przegłosowana została cena 37 złzat qTyta,

przyjmując propozycje stawek pbau*o* na rok przyszĘ radni nie zna]ti jeszcze

projektu buóżetu gmńy na}alŻrok, podwyżki podatków nie sąwysokie,w Zamlan

mieszkńcy winni-coś uzyskać, a tu inwestycji planowanych na rok przyszŁy ze.ra,w

zadaniach jednorocznyctl_planowane jest tylko montowanie lamp ulicznych , gd,i?

terazjest wyłąc zanę świńo, jedyny \Mzrort to płace dla urzędników, w porównaniu

do roku bieżącego wzrost o 
-imln 

ń w tym podwyzki w SZoSie, jeŚli dziŚ ustalimY

stawki podatkorie to będzie taki odzęw, że podnieśliśmy podatki i place dla

rrrzędnikow, musimy podjąć radykalne kroki, w Gopsie świadczenia rodzinne

również wzrost o 307o. wnviązku ztymwnioskuje, by nie głosować dziś stawek

podatkowych, dopiero po wniesieniu poprawek,do projektu bud2etu,

pan paweł Marwicki wicewojt Gminy strvierdził, ze musimY PrzYjąÓ stawki

podatkow juz bo zgodnie z wymogami ustawy obowią,zują one od 1 sĘczntaż0
/



roku, do ich wazności potrzebna jest publikacja w Dzienniku UrzędowYm. JeŚli

chodzi o projekt budzetu nikt nie planuje zadnych podwyzek wynagrodzeń w

administiacji, nie zakładarro żadnych podwyzek, inwestycje to kontynuacja

rozpoczętyón i ,płutu kredytow mamy 57Ya zadŁażenia. Projekt nie zakładażadnega

dodatkowego k .a}fu, który nie był przewidziany, wprowadzono jedynie pozyczkę z

WFSS na kanalizację-Bec"ko* z2}a9 roku, które to zadanie realizowane bYło w

ramach Zw iry,kl Gmin Gor Swiętokrzyskich, proj ekt uwz ględnia rnuchomienie

transzykredftu juz zaciągniętegó w kwocie około 2,3 mln zł. Projekt buÓżetu został

przekazany óo riro celeń jegożaopiniowania, musi być zachowana dyscyplina

finansów. W projekci. ,rch*ały ,upi, 37 Zł za I qżyta jako podstawa do naliczania

podatku .omógńa rok przy sńy,cóna którą radni na komisj ach zaproponowali,

ban Wojt _jeśil chodzi o plarrowane podwyzki w SZOS pani kierownik udzieli

odpowiedzi.
pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS poinformowała, że projekt bu&Żetu dla

oświaty zostałprzygotowany na kwotę 16 mln, w projekcie budżetu gminy jest 15

._ mln złnaoswiatę, ńvło planowan e sńpodwyzki jedynie dla pracownikow obsługi,

którzy od trzech iut ni. mieli, a płace bardzo niskie, nie zaplanowane sąŻadne

podwyzki dla nauc zycieli, nauczyciele zgodnie z ustawą otrzymali7% podwyzki w

2010 i2011 roku, topodwyikiniezalezne od nas, był awans zawodowy 10

nauczycieli, wypiacono 2 Ódp.u*y z att_ 20 karty nauczycie|at1 6 m-czna odprawa

plus 3 m-czne 
"wyrraglod"enie, na emeryturę ńożony został wniosek o refundację

środkow do Ministerstwą czekamy na odpowieć!ż,ponadto nauczyciele w

przedszkolach rownież sąfinansowauznaszych środkow jest to zadante własne

gniny, żadnych podwyzek w tym roku nie było,
pan paweł Marwicki _ wicewojt Gminy jesli chodzi o świadczeniarodzinne, to jest

zadanięzlecone gminie, na ktoie otrzymujemy dotacj ę zbudżetu państwa. Kwoł
zaplanowane na ien cel * projekcie tuCIetu wynikają zprzesŁattego nam przezUrząd

Wojewodzki planu dotacji nazadania zlecone na 2012 rok.

Parr radny Andrzej Łakomiec wnioskuje o utrzymanie kwoty 35 zŁ za I qĄĄana

,_ poziomie roku biezącego.
pan radny Jan sikora popiera wniosek radnego p. Łakomca o pozostawienie kwoty

35 ń,stawka z roku bieącego, nie ma zadnych środków na społki wodne, starosta

dysponował środkami ale Gńina nie ńoĘła żadnego wniosku a inne gminy tak, do

tónia hpca można było składać wnioski na dofinansowanie wodociągow i

kanahzicji, zapytń Ózy złozono wniosek na dofinansowanie scheĘnÓwki , teraz

rolnikowi serrńjemy §lko wyłączanie światła ulicznego i podwyż:kę podatkow_

pan Wojt adwoce ieśt ,riep.awdą ze inne gminy ńożyĘ wnioski a my nie, skąd pan

ma takie informacj e, gdziepan tó v,ryczlrtŃ, społki wodne się likwiduje, ostatnio

zebranie wiejskie w skorzeszycach takzadęcydowało. Na scheĘnowkę był złożony

wniosek i jako pierwsza naszagmina podpisała umowę na początku tego roku w

s§czniu, odcinek ż,6krn drogi,
ffii il;u Mo.no.ka sołtyJsołectwa Skorzeszyce poinformowała, żę na wniosek

sołtysa mieszkańcy zagłosowali o rorvłiązanie społki wodnej, ale to doPiero Pońilek/



całej procedury, gdyby wcześniej odpowiedniofunkcjonowała nie byłoby problemu,

ale jest to trup sńucznie podtrzymywany, pieniądze byĘ marnowane, inne gminy

nieiiny i Daleszyce juZ się z nich wyoofaĘ
Pan radny i sołtys Sianisław Cedro poinfoimoyuł Radę, że odbyło się posiedzęńę

rady sołeckiej w Woli Jachowej _ osrvietlenie uliczne zaproponowali o wyłączenię co

ar"g*i lampy ulicznej, podwyzk a o l ńdo każdej raty podatk9*ęj, ale ogolnię i tak

tuazle uęaąmówić ze póanieiiono podatek i wyłącza się światło.

Pan V/ojt poinfońo*uł, żę w młiązŁąl zwyłączaniem lamp ulicznych miał tylko 1

telefon rru a*gi dzięilze Skorze*"y. * sprawie kradzteż3r, na bieżąco jest w

kontakcie z policją _ nie ma żadnych z$oszeń, jest to oświetlenie pasa drogowego a

nie posesji, świajc'zy to o gospodarności. Jeśli chodzi o cenę żytato ztaką

p.opo"y.i ą3,1 ńr,ryszedł tiki jest jego obowiązęk,bo sąto dochody gminy,

pan przewodniczący podtrzymo;. *łor ek z$oszony przezwojta i podjęcie uchwafu

w sprawie podatku rolnego.
Pan Janus zBędnarzsoŃ sołectwa Radlin poinformował Radę, że gmina Daleszyce

juz przyjęła stawkę 45 ń za ! qżyta, a ,uvłaża. Ze wzrost o 2 zł nie jest kwota

wygorowarra do iirysęriu, ogoioi. cena żyta jest wysoka, bo mało kto już go sieje,

jesiproble* 
".;eio 

Źilv.i.*. Jeśli ńodzi o społki wodne to wojt winien być

przeciwny ich nńviaacli, bo powodzie na terenie naszej gminy sątylko ze względu

na niedrozność pr".p,rriow tak bynajmniej było w Radlinie, zamiastprzeznaczŃ

środki dla powo dńan,przekazaóZ0.0OO ńtaspołkę wodna, zgłaszatakżę problem z

bobrami.
pan przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwĄ w sprawie określenia

ceny skupu t qńirturro*ią..j póa.tu*ę do naliczaniapodatku rolnego na2012

rok' 
-lncnrxrĄl,t ill R, z,n 3 płosach nrzecir ;ych podjęła w/w

Rada Gminy w głosowaniu 8 za,3 głosach przeciw i 4 wstrzymu.ląc

uchwałę,
Uchwała Nr XIV90 Dan w załączeniu,

3/ propozycje stawek podatku od nieruchomości rf-Zal} rok przedstawił pan paweł

Marwicki, klóry poiniormował, że zgodńe z ustaleniami na posiedzeniu wspolnym

komisji radni wypracowali propozyóe podwyżek stawek od 2 da 5oń,pozostawiając

na poziomie tego roku stawki: oa ińz po*. budynkow mieszkalnych _0,37 zł, od

budynkow związanych z udzielaniem iwiadczeń zdrowotnych _ 1 ,55 ńi max, stawka

4,33*zŁpodatek od gruntów zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne, które u nas nie

występują,
pan przewodniczący Rady Gminy zawnioskował o podwyższenie stawek podatków

od nieruchomości o ten sam procent co w stawce podatku rolnego yzyli o 5,4oń,

Rada Gminy w głosowaniu t0 za, 3 głosach przeciw i 2 wstrzymujących zatwierdziła

wniosek.
Następnie pan przewodniczący Rady Gminy zap 9znńz wnioskięm Za&adu Usług

1 :^1^1^^A^:^,

ffiHr;rdfi, "o'ou* żenię da'lońpóautl.o Óo u"qo*i młiryanych z dziŃalnoŚcią w
1 , ,:- Jl l

;ri;.ffi;rl-*i"-iu wody i odprówa dzaniaścieków określonej na Podstawię {ń,4
/



ust.l pkt 3 i ust.3-7 - ustawowo 27o.

Rada Gminy w głosowaniu T4 zai 1 wstrąrmującym się zatwierdzlła wniosek.
projekt uchwały w sprawie okręślenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok

przedstawił pan Grzegorz skiba i tak od 1m2 pow. gruntow rwiązanych z

prowadrenióm działalnoŚci gospodarczejkwota - 0,54 ń, ad 1 ha pow. zajętych na

zbiorniti wodne, retencyjne _ 4,33 ń, odpozostałych gruntow zaję§ch na

prowadzenie odpłatrrej statutowej działalności pozytku publiczne go - a,22 zł za

im1,od budynków mieszkalnych - 0,37 ń za Im2, od budynkow rvłiązanych z

prowadzeniąn działalności gospodarczej - 15,28 ń za lmZ, od budynkow zajęĘch

nu pro*udzenie działalnościw zakresie obrotu materiałem siewnYm - 7,38 zł za

\ff|z,budpkow związanych z prowadzeniem świadczeń zdrowotnych _ 1 ,55 zł za

Im1,od pozostaĘch- 3-,85 ń-za |m2, od budowli: zwiąpany ch z dzińalnoŚcią w

zakresie dostarczńia wody i odprowa dzania ściekow - 7Yo, od PozostaĘch}oń ich
wartości określonej w art.4 ust.l pkt 3 .

Rada Gminy w głosowaniul2 zai 3 wstrzymujących się podjęła wlw uchwałę,

Uchwała Nr XII/91 Dall w zŃączeniu.

4/ Stawki podatku od środków barrsportowych na2O1Ż rok przedstawił Pan Paweł.

Marwicki, łto.y nadmienił, że w stawkach tych jest wprowadzonajedynie regulacja

do kwot podzielny ch przez 72, w cęlu uniknięcia problemow w zaokrąglaniu kwot

podatku w stosuni<u do osob zbywających środki transportowe w ciągu roku, jak

równiez zalecęnię RIO.
projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środkÓw fiansPortowYch na

2012 rok przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w trchwałę,

Uchwała Nr XIV93 Zan w załączenlv.

5/ Sprawy rvłiązanez określeniem formularzy informacji i deklaracji PodatkowYch
przedstawił pan paweł Marwicki, ktory nadmienił, że Rada Gminy wzory te okreŚliła

w drodze uchwaĘ w 2002roku, od tego czasu nastąpiło szeręg zmqa;a zapisow w

obowią,zujących ustawach co spowodowała zmianę także 1ly/w formularzy, dlatego tez

został przygotowany projekt uchwaĘ w tej sprawie,
projeń.,óń*ały * Śpia*ie olaeślęnia wzorów formularzy i informacji i deklaracji

podatkowych przedstawił pan Grzegorz Skiba,

iłuau,c*irry * głosowarriu 15 jednogłośnie podjęła wyw uchwałę.

Uchwała Nr XIV94 l20I1 w załączeniu.

6/ Sprawę wydzierżawienia gruntów dla firmy telefonii komórkowej ,,CENTERTEL'
wm. Gorno nadziŃcęprzy starym kamieniołomie nr 1168/1 o pow. 0,020 ha i w

Cedzynie na dziaŁcę*^:t jlt o pow. 0,020 ha przedstawiła pani Barbara Wołcryk,

ktora nadmieniła, żęwlw firma nwóciłasię z prośbądo wojta o wydzierzawienie

działek w celu ustawienia masztów telefonii komórkowej, w nvią7ku zpowyżsftl
zostaĘ przygotowarre projekty uchwał.



pani radna Aneta Dudzik zapytńaczy środki finansowe uzyskane z dzierżauły

moztla będzie ptzęzflaczJć napatrzeby tych miejscowości dla Gorna na boisko, dla

Cedzynylako dofinansowanie obozow dla dzieci,

Odp. Pan Wojt tak będzie możliwość,
projekt uchwały w spru*i. vłydzierżawienia nieruchomości położonej w m, Górno

przedstawił pan Grzegorz Skiba,

iłuou Gmin} w głosoianiu 15 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę,

Uchwała Nr XIV94 Dan w zńączeriu,

71projekt uchwĄ w sprawie wydzierzawienia gruntow w m. cedrynaprzedstawił

panGrzegorz Skiba.
Rada Gmrny w głosowaniu 15 za jednogłośnię podjęła wiw uchwałę,

Uchwała Nr XIV95 Dan w załączeniu,

8/ pan paweł Marwicki zapoznńradnych ze spralwą wyrażeni a zgody na umorzenie

nalezności pienięzrej dla ń*u Bolesława wojcik, sprawa ta ciągnie się od kilku lat,

pan Wojcik otrrymai w tqqa roku poĄczkę z Fundacji Amerykańsko _ polskiej, na

zakapmaszyn, a zgodnie 
",r*o*ą-furrd,rsz 

ten miał być spłac ony fla tzęcz Urzędu

Gminy. Ze względu na złą sytuacj i "d.o*otną 
finansową w 2 0 1 0 roku wystąlił z

wnioskiem o jJj .rn'orzenie wtazi-odsetkami dołączając dokumenty, Na dzień

23 .Il.zltljesito kwota ż53.050,23 zł. Zgodnie z podęta uchwałą RadY GminY w

maju b.r. w sprawie szczegoło*y;h ,uruąsposobu, Ębu amarzania, adraczańa

należności pienięznych Gńiny Óó*o, Wójt Gminy moze rrmorzyc naleznośó

powyzej l.óoo,o"o ń pouzyskaniu zgody od Rady Gminy, W zwią.zku z powyższym

iostał pizygotowany projekt tej uchwaĘ
parr Wojt nadmienił, że panwÓ.lcit *.u1. nie musiał deklarowaó sPłaĘ tej PoŻYczki

nurr"rźgminy, mógł dać na inne cele publiczne, mamy nadzieję, ze sprawa ta

zakońcĘ się ńeszóie pozytywnię dla pana Wojcika,
projekt uchwały w sprawie wyrazeni azgody rru u*or"enie należności pienięzrrej

przedstawił pan Gtzegorz Skiba,
Rada Gminy * głoroiuaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr XIU96l20ll w zńączeńu,

9/ projekt uchwaĘ w sprawie rocznego programu wspoĘracy Gminy Górno z

organizacj u^iioź*"ąóo*y* i orazpoarn*tu*t o działalności pożytku publicznego

nłZOnrok przedstawił pan Grzegorz Skiba_

Rada Gminy w głosowaniu14 zajódnogłośnie podjęła *7w uchwalę,

Uchwała Nr XIV97 Dan w załączeniu,

I0l Zmiany do uchwały Nr IYlzg}all w sprawie przyjęcia Gminnego Programu

Rozwiązywania problómow Alkoholowych przedstawił pan wójt Gminy, ktory

nadmieni Ł, że w ńiąrx"ze zwiększenióm się liczby osob z$oszanych do GKRPA

naleĘzapewnić środki na przeprowadzenie badań iych osob przezbiegĘch /



sądowych lekarzy,dlatego na|eĘ przenieść środki na ten cel.
piojeń uchwały w sprawie zmiany do uchwaŁy Nr lvl29l20l1 w sprawie

zahłięrdzenia Gminnego Programu Ronviąrywarria problemow AlkoholowYch
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
iłada Gmrny w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr XIV98 Zan w załączeniu.

Ad.9. Informacja wojta z dzińalności międzysesyjnej - w minionym okresie wydał

13 zarządzeń, w dniu 27 pńdńernrka została podpisana umowa z Zarządem

Wojewod ńwana utworzóoi. p.u.owni językowej 19.000 zł w Beczkowie i zestawu

muitimedialnego dla Sp w Leszczynach 18.000 złw ramaclr programu ,,Wspieranie

rozwoju Edukacji".
w dniu 7 listopada wspolnie z kierownikiem SZOS i dyrektorem SP w LeszczYnach

vlyjuddo Słomnik _ żapoznanie się z funkcjonowaniem w szkole _ klas

iniegracyjnych /klasa |ićzy 4lczniow, a subwencja większa/, sprobujemy iśó w tym

t<ieńntu, by nie mięć strat, chodzi o szkołę w Leszczynach.

w dniu 14 iistopada podpisana została umowa na budowę nowych 12 punktow

świetlnych w m-. Radlin, Cedzyna _ projekt wykonany przezmieszkńcow.

w dniu 15 listopada wspolne posiedzenie komisji Rady Gminy dotyczące planow

zagospod*o*uoiu i omówięnra stawek podatkowych na 2012 rok, później zebranie

wĘskie Gorna Parcele w sprawie drog i oświetlenia,

W jniu 17 listopadarazemz p. Rubak byli u Regionalnego Dyrektora OchronY

Srodowiska i zóstał złożony uzupeŁriony raport dot. oczyszcza|ni w SkorzeszYcach

/koszt jego uzupełnienia :tj.oOO złl, czekanty narozstzygnięcie, teren ten jest juz

p."euaońy _ tóreny zalewowe, 5m torfu, 2 skupiska ptakoą bez uzgodnień

środowisko}yych nie będzie pozwolenia. w dniu 20 listopada było spotkanie z
projektarrtem kanalizaójiGorna zostńaspisana notatka słuzbowa, nadal brak

uzgodnień co do pr".pó*powni, będzie sieć ciśnieniową kużdy będzię miał rr siębię

p.i.po*pownię. w dniu Źz tirtopuaa uczestniczyłw zębraniu wiejskim w CedzYnie

łoń"ą"v* zakończenia budow} odcinka drogi S-74 - mieszkńcy zgłosili wiele

u*ug do wykonawcow, nadmienił, ze następny etap budowy będzie do woli
Jachówej, kosż budowy l km drogi 25 mlnzł. V/ dniu 23 listopada uczestniczYł

tazemz Komisją Gospódarki Komunalnej w objeżdzie fuŃcjonowania oŚwietlenia

ulicznego na terenie gminy.

Ad.l L i 12, W interpelacjach głos zabrali:

1. Pan przewodn iczący Rady Gminy zapamńradnych z pismem radnego p, Andrzeja

Łakomiec skierowanym do Wojta i wiadomości radnych w sprawie wYdawanYch

opinii o jego wypowiedziach przezwojta.
pan Wójt ustosńkowując się do tego pismazaznaczył,żetrzębaprzedwYstąPieniem
pewne rzeczyprzemyśiee, m się za nie odpowiada, kto mieczem wojuje od miecza

---^^ ^^L:A +^ -^l-j,d *^ 1-^_.a'l-*rrantn-ip .rrr nilrnOn
girri., apelujó Ói.arrÓ, jesii slę zaczynarobió, to robić to konsekwentnie, on nil2So
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nie obraza, jedne słowa pasująna sesji, a nie pasują w terenie, to nie on wymyślił

temat patologii, nikogo nie obrażń
pan przewodniczący przytaczyłartykuł gdzie pan Łakomiec wypowiadał się, żeby

mieszkńcyBęczkowniópłaci1izaprzałączakanalizacji,najakiejpodstawie
pan Maret riitmsti nadmien ń, że zgodnie z podjętą uchwałą obowiąguje wpłata 800

zł za przyŁącze kanalizacyj ne,

2. pan dŃ Emil Machui zapytńna jakiej podstawie jest wyłączane Światło, w

frosce o bezpieczeństwo mieszkańcow jest to ńadecyzją nie jest ona w kompetencji

Rady Gmin} w związku ztymprosi o podstawę prawną prosi o umieszczenie

infoimacji w Gołobór"o, ze jesi to decyzja wojta, zapytŃ skąd byŁy środki na zakup

samochodu strazackiego.
pan wojt poinformo*uł, że jest to w kompetencji wójta i informacja była

zamięszczona w intęrnecie na stronie gnriny, informował o §m na PoPrzedniej sesji,

tak samo robiąinne gminy.

3. pan radny Jan Sńra stwierdzlł, żenie ma informacji o wyłączaniu Światła, nie ma

_, zatządzeniiWojta w tym temacie, do mieszkańcow docierająinformacje, ze to rada

Gminy podjęła decy"ję o jego wyłączaniu, była hładzieżrusztowarria w Woli

Jachowej, to-decyrja Wojta zostało światło wyłączone, ma byÓ zarniesz}zona

informacja w tym temacie w Gołoborzu,
odp,parr Wojt stwier dzlł, zę to jest jego decyzja, natomiast kradziezy dokonano w

miejscu gdzie nie ma oświetlenia.
4.panGizegorczyk mieszkaniec Bęczkowa 53a zgłoslłproblem przesunięcia lamY

uliczrej ,pod jegó posesji o 100 m bez jego wiedzy, a koszty budowy linii i montazu

,* pofuy*ui * I^g93.Ót rrluk rożpoczynał dzińalność gospodarczL chce

wyjasnienia od radnego p. Łakomri d\urr"go takzrobiono, radny winien interesowaĆ

się sprawami mieszkańców, a nie im dokuczac,

Parr Wójt _ to była j ego decyzjaiprzeprasza bo zostńwprowadzony w bŁądprzez

pana.uÓ*.go, własnió tak występuj. * imienitr mieszkńcoą będzie to naprawione,

s. purr rrarry Andrzej Łakomiec-nadmienlł, żenie wiedztń, że pan sam kupił lampę,

natomiast on wniósł o jej przeniesienie i zamontowanie dodatkowej |ampy, w

zlvirykuz tą syfua.jąrńiorkuje o zamontowanię dodatkowej lampy przy posesji nr

53 a w Bęczkowie.
6. Pani radnaAnęta Dudzik z$aszawykonanie przepustu z dren, przez co uzyskamy

50 m asfaltowej drogi, nie oświetlony odcinek drogi Ced4rnaGóra, prosi o objazd

Komisji przejście dla pieszych pod drogą,

7 . panTomasz Tofil róły, z CÓdzyny zglaszauprzątnięcie śmiec i prry przystanku

przy tamie.
^s p* radny lanZielanka chce koŃretnych informacji dotyczących terminu

roąpoczęcia inwestycji w Skorzeszycach dla mieszkańców, odnoŚnie oŚwietlenia Żąda

sprostowania w cgło6o.^, informacji o wyłączaniu światła, bo ludzie mYŚlą żę to

radni tak zadecydowali. 
1

pan wojt Jeszczęraz powtarza, żewyłączenie światła to decyzjawojta, a nie Rady,

jeśli chód"i o in*.stycję w Skorzeszycach czekamy na odpowie&źDyrektora



Regionalnego, bez jego pozytywnej opinii nie mozemy nic zrobić,
q. pan radn' StanisiŃ łrrioł zapytń, czy Gminama dojazd do ujęcia wody w

Leszczynach bo właścicię| zagrodził drogę

10. Pan radnyAndrzej Łakomiec zgłasza Sprawę bezpńskich psow w Beczkowie.

11. pan radn} Władysław Kowalczyk zgłaszawymianę drzwi wejściowych w DN w

skorzeszy.u.h, jak równiez malowanie &ontowej ściany budynku,

LŁ.PanTadeusz Kmieć podziękował Wojtowi za wykonanie przepusfu.

pan V/ojt nawlzinterpelacje udzielił odpowiedzi, a jeŚli chodzi o domY nalczYciela,

to w miirę mozliwosól i środkow robimy to co mozemy, pan Zielonka wnioskował o

zrobienie w Skorzeszycach w DN wiejskiej świetlicy wnioskuje bY komisja dokonała

objazdu w tym tęmacie.

Ad.12. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Grzegorz

Skiba p.".*Ódrriczący Rady Gminy zalllk_nfi obrady dwunastej sesji Rady Gminy.

Na §m protokoł zakończono i podpisano.
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